



Boys 男校

Independent School 私立校

Anglican (but welcome all faiths)
英國國教 (歡迎其他信仰或無信仰的學生報讀)

www.bedfordschool.org.uk

50 acres 英畝
Town school 城鎮學校

Age Range of School 學校學生年齡
7-18

Age Range of Boarders 寄宿生年齡
9-18

Bedford School's approach - Helpful, Professional, Friendly

Bedford School is a leading independent boarding and day school for boys aged 7 - 18 years, located in a beautiful 50-acre estate in the heart of Bedford, a market town less than 40 minutes by train from London and within easy reach of Heathrow Airport.

From the classroom to the sports field, in laboratories and theatres, on excursions and exchanges, boys are challenged academically, socially and culturally. They benefit from dedicated and highly-qualified staff, and outstanding facilities.

Central to life at Bedford School is academic excellence. Boys are encouraged to aspire to the highest possible standards and exceed their expectations. The school's success is demonstrated by a long history of impressive exam results at GCSE, A Level and in the International Baccalaureate Diploma.

Bedford is also renowned for its strengths in the creative arts, music and sport. Outside the classroom, boys enjoy an outstanding variety of extracurricular activities and societies.

For boarders (age 9 - 18), our boarding houses offer boys a real 'home from home' and all boys enjoy a rich and full social life within a warm, friendly and truly international community.

Bedford School的教學模式 - 慷慨樂助、專業優質、親切友善

Bedford School為一所傑出的私立男校，招收7 - 18歲日校生及寄宿生。校園佔地50畝，位於美不勝收的貝德福郡市中心，乘火車往倫敦只需40分鐘，希思羅機場更是近在咫尺。

學生不論在課堂還是在體育場地，以至實驗室、劇院、遠足遊學及交流計劃，均能在學業、社交及文化方面加強自己的競爭力。本校專業敬業的導師，以及精良優質的設施，更讓他們的寄宿校園生活獲益良多。

提供精英教育是Bedford School的核心價值。學校一直鼓勵男生們發揮最大潛能，突破自我所限，成就了學校於GCSE、A Level及IB國際文憑試有着輝煌成績的悠久歷史。

於課餘時間，Bedford 學生可參與多采多姿的課外活動及學會活動。而本校學生的創意藝術、音樂和體育的活動成績更是享負盛名。

本校為9 - 18歲寄宿生提供像家裏一樣安適自在的宿舍，讓他們在這個真正國際化的社群裏過着精彩充實、互助溫馨的群居生活。

My message to you 我們的話

"Discover a vibrant, stimulating environment, where boys can be happy, grow in self-confidence and thrive academically in our inspiring school."

「於Bedford School這個充滿啟發靈感的學校，學生將於活力充沛、振奮人心的學習環境中愉快生活，建立自信，成就學業。」



1111
Boys 男生



218
Boys 男宿生

Percentage of Boarders stay over the weekend 週末留宿生比例 68%

Percentage of International Students 國際學生比例 15%

Nationalities Mix Excluding British 不同國籍(不包括英國)	34 Countries 國家
HK Students 香港學生(2020)	32
Mainland Chinese Students 中國內地學生(2020)	37

Boarding Fees for year 2020/2021 GBP per year 2020/21每年費用	Year 5班:	£22,890
	Year 6-8班:	£27,174
	Year 9-13班:	£33,558

Educational programmes offered 提供課程包括	GCSE/ IGCSE A Levels International Baccalaureate (IB)
Staff/Student ratio 師生比例	1:10

English Language Teaching provided if needed 英語輔導班	YES 有
Cost of English Language Teaching 英語輔導班費用	£48.5 per individual lesson 一對一課程每節£48.5

2020 Academic Results 學術成績

GCSE	8-9		7-9		6-9
	A*	A*-A	A*-B	A*-C	A*-E Pass Rate
AL	31%	61%	88%	97%	100%

IB Average Score 平均分數	36.5
Oxbridge university rate 牛津劍橋大學率	6%
Oxbridge and Russell Group university rate 牛津劍橋及羅素集團大學率	87%
Number of students go on to U.S. university 考入美國大學的學生人數	3

Location 學校地點

Nearest Airport(s) 最近機場:
Heathrow 希思羅機場

Cost of Airport Transfer per journey 機場接送每程費用:
Public transport or taxi (the school does not provide transfers)
請自行乘搭公共交通工具或的士到校 (恕不提供接送服務)

1 hour drive from London 距離倫敦1小時車程

